
ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ 

ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ 

: 29.05.2015 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ : 7η 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 107η 

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 29.05.2015 

 

ΑΡΙΘΜ.ΠΡΩΤ: 5349 

Συζήτηση και λήψη απόφασης σχετικά µε την επικινδυνότητα του προαύλιου 

χώρου του δηµοτικού ακινήτου «Γεωργούλα» στην Τ.Κ. Πουρίου και την λήψη 

σχετικών µέτρων προς άρση αυτής. 

 

∆ήµαρχος: Κουτσάφτης Παναγιώτης 

 

ΣΥΝΘΕΣΗ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

Πρόεδρος: Χιώτης ∆ηµήτριος  

Αντιπρόεδρος : Καµπούρης Νικόλαος  

Γραµµατέας: Κουτσελίνης Προκόπιος    

  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑ  

2. ΚΟΝΤΟΓΙΩΡΓΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

3.ΑΛΤΙΝΗΣ ΑΝΕΣΤΗΣ  

4. ΧΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - ΜΑΡΙΝΟΣ  

5. ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

6.ΒΑΣΤΑΡ∆ΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

7. ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ  

8. ΚΑΟΥΝΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

9.ΡΕΠΑΝΙ∆ΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

10.ΣΑΜΑΡΑ ΜΑΡΙΑ  

11.ΚΑΤΣΙΦΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

12.ΛΑΣΚΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

13.ΕΥΑΓΓΕΛΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 

14.ΤΣΑΠΡΑΖΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

15. ΚΟΥΡΕΛΑΣ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΣ                       

ΑΠΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΣΟΥΛ∆ΑΤΟΣΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

2.ΤΣΕΛΕΠΗΣΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

3.ΜΠΡΙΖΗΣΘΕΟ∆ΩΡΟΣ  
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ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ:  

1.ΨΑΘΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ - ∆.Κ. ΖΑΓΟΡΑΣ  

2. ΧΙΩΤΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ -Τ.Κ. ΠΟΥΡΙΟΥ  

3. ΚΟΥΦΟΓΙΑΝΝΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - Τ.Κ. ΜΑΚΡΥΡΡΑΧΗΣ  

4. ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ - Τ.Κ. ΑΓΙΟΥ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΥ  

5. ΜΑΜΟΥΡΗΣ  ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ - Τ.Κ. ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

6.ΝΑΝΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ - Τ.Κ. ΤΣΑΓΚΑΡΑ∆ΑΣ  

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ :  

1. ΓΛΟΥΜΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ - Τ.Κ. ΚΙΣΣΟΥ  

2. ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ - Τ.Κ. ΑΝΗΛΙΟΥ  

3. ΝΑΝΟΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ - ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ Τ.Κ. ΞΟΥΡΥΧΤΙΟΥ.  

  

Σύµφωνα µε τη µε αριθµό πρωτ.4356/25-05-2015  έγγραφη πρόσκληση του  

κ. Προέδρου, που επιδόθηκε κατά τα νόµιµα και τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 

3852/2010.  

Ο ∆ήµαρχος, κ. Κουτσάφτης Παναγιώτης, προσκλήθηκε νόµιµα, σύµφωνα µε 

το άρθρο 67 παρ. 6 του Ν. 3852/2010 και παρέστη στην συνεδρίαση. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος, κ. Ρεπανίδης Βασίλειος, προσήλθε κατά την 

διάρκεια της συζήτησης του 2ου θέµατος  της ηµερήσιας διάταξης. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος, κ. Αλτίνης Ανέστης, προσήλθε κατά την ενηµέρωση 

του κ. Προέδρου, πριν την συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος, κ. Λάσκος Κων/νος, προσήλθε κατά την ενηµέρωση 

του κ. Προέδρου, πριν την συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης. 

Ο Πρόεδρος της ∆.Κ. Ζαγοράς, κ. Ψαθάς Γεώργιος, προσήλθε κατά την 

διάρκεια της συζήτησης του 2ου θέµατος  της ηµερήσιας διάταξης. 

Ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Μούρεσι, κ. Μαµούρης Ευάγγελος, προσήλθε κατά την 

συζήτηση του 1ου θέµατος εκτός ηµερήσιας διάταξης. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Ευαγγέλου Νικόλαος απουσίαζε κατά  την 

συζήτηση του 2ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης και έως την λήξη της συνεδρίασης. 

Ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Αγίου ∆ηµητρίου, κ. Χριστοδούλου Αλέξανδρος και ο 

Πρόεδρος της Τ.Κ. Μακρυράχης, κ. Κουφογιάννης ∆ηµήτριος απουσίαζαν κατά  την 

συζήτηση του 2ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης και έως την λήξη της συνεδρίασης. 

Το 22ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης προτάθηκε και συζητήθηκε µετά το 1ου 

θέµα της ηµερήσιας διάταξης. 

Το 4ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης προτάθηκε και συζητήθηκε µετά την 

συζήτηση του 22ου θέµατος. 

Πριν την έναρξη της συζήτησης των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης ο κ. 

Πρόεδρος  ενηµέρωσε σχετικά µε τα παρακάτω : 
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Α) Το υπ’ αριθµ. πρωτ. 2992/20-04-2015 έγγραφο του συλλόγου 

Επαγγελµατιών Ζαγοράς «Ξένιος Ζεύς»,  

Β) Σχετικά µε την υπ’ αριθµ. πρωτ. 2912/16-04-2015 αίτηση των ∆ηµοτικών 

Συµβούλων της ελάσσονος µειοψηφίας, µε την οποία ζητούν ενηµέρωση των 

∆ηµοτικών Συµβούλων για την επιτροπή παραλαβής της ΚΕ∆ΗΖΑΜ και για το θέµα 

που έχει προκύψει µε το λογιστή. Ο κ. Πρόεδρος ενηµέρωσε ότι η παραπάνω αίτηση 

διαβιβάστηκε στην ΚΕ∆ΗΖΑΜ προκειµένου να απαντηθεί. 

Γ) Την παρουσίαση της Β1΄ Φάσης της µελέτης «Σύνταξη Γενικού 

Πολεοδοµικού Σχεδίου (ΓΠΣ) ∆ήµου Ζαγοράς, Νοµού Μαγνησίας», η οποία θα 

πραγµατοποιηθεί την Παρασκευή 5 Ιουνίου 2015 και ώρα 11.00 π.µ., στην αίθουσα 

του ∆ηµοτικού Συµβουλίου Ζαγοράς - Μουρεσίου, στην Ζαγορά. 

Μετά την συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης ο κ. ∆ήµαρχος 

ενηµέρωσε για τις επαφές του σχετικά µε την παράκαµψη του Χιονοδροµικού 

Κέντρου, την νοµιµοποίηση των λιµανιών του ∆ήµου και την ψηφιακή σύγκληση.  

Επίσης ενηµέρωσε για την σύσκεψη η οποία θα πραγµατοποιηθεί την Παρασκευή 26 

Ιουνίου µε τον Περιφερειάρχη και τους Βουλευτές του Νοµού στην οποία θα 

συζητηθούν τα προβλήµατα του ∆ήµου µας.  

Η επικεφαλής της µείζονος µειοψηφίας κ. Σαµαρά Μαρία ζήτησε διευκρινήσεις  

σχετικά µε : 

1. Τη διευρυµένη σύσκεψη η οποία πραγµατοποιήθηκε αρχές Μαΐου στον ∆ήµο 

Βόλου, υπό τον Περιφερειάρχη και στην οποία ανακοινώθηκαν διάφορα έργα στον 

Νοµό µας και αν σε αυτή παραβρέθηκε κάποιος εκπρόσωπος του ∆ήµου µας.  

2. Με το πότε θα πραγµατοποιηθεί η διευρυµένη συνεδρίαση για τα προβλήµατα της 

περιοχής µας, µε την συµµετοχή της Περιφέρειας και των Βουλευτών του Νοµού. 

3. Με το αν υπήρξε συνάντηση µε εκπρόσωπο του ∆ήµου µας µε τον Υπουργό την 

περασµένη εβδοµάδα στον Βόλο. 

Στη συνέχεια  υπέβαλλε προφορικώς ερωτήµατα (τα οποία επισήµανε ότι θα 

καταθέσει και εγγράφως), τα οποία έχουν ως εξής : 

1. Σχετικά µε την λειτουργία της ∆ηµοτικής και των Τοπικών Κοινοτήτων , πόσες 

φορές την εβδοµάδα λειτουργούν . 

2. Σχετικά µε την λειτουργία της Οικονοµικής Υπηρεσίας εκτός έδρας του ∆ήµου και 

γιατί δεν έγινε τροποποίηση του ΟΕΥ ώστε αυτό να είναι νοµότυπο. 

3. Σχετικά µε συσκέψεις µε τον Περιφερειάρχη για τα έργα του ∆ήµου µας. 

4. Σχετικά µε το καθαρισµό πλατάνων που πραγµατοποιήθηκε στον ∆ήµο µας και αν 

έγινε σύµφωνα µε τους απαραίτητους φυτοϋγειονοµικούς όρους και αν υπήρχαν 

εγκρίσεις από την ∆ασική Υπηρεσία. 

5. Σχετικά µε τον ορισµό της Αντιδηµάρχου κας Χριστοδούλου Γεωργίας, ως 

υπεύθυνης Αντιδηµάρχου Οικονοµικών Υπηρεσιών, αν ισχύει ή έχει τροποποιηθεί η 

απόφαση. 

6. Σχετικά µε το ποιοι οδηγούν τα οχήµατα του ∆ήµου και µε τι άδειες. 
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7. Αν έχει κατατεθεί υπόµνηµα κατοίκων της ∆.Ε. Μουρεσίου, σχετικά µε την 

αστυνόµευση της περιοχής µας και τα φαινόµενα κλοπών, κι αν έχει γίνει κάτι ως 

προς αυτή την κατεύθυνση. 

Ο κ. ∆ήµαρχος ενηµέρωσε ότι οι παραπάνω ερωτήσεις θα απαντηθούν 

εγγράφως, όπως προβλέπεται από τον κανονισµό. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος της πλειοψηφίας, κ. Χιώτης ∆ηµήτριος - Μαρίνος, 

έθεσε υπόψη του σώµατος το από 27 Απριλίου 2015 υπόµνηµα κατοίκων της 

συνοικίας Μεταµόρφωσης Ζαγοράς, σχετικά µε προβλήµατα  ύδρευσης στην περιοχή 

τους. 

Απαντώντας ο κ. ∆ήµαρχος, ενηµέρωσε ότι ήδη έχει εντοπιστεί το πρόβληµα 

και αποκαθίσταται µε τη συνδροµή των συνεργείων του ∆ήµου, του ∆ηµοτικού 

Συµβούλου κ. Ρεπανίδη και του Προέδρου της ∆.Κ. Ζαγοράς κ. Ψαθά Γεωργίου. 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη 

της συνεδρίασης.  

Στη Συνεδρίαση παραβρέθηκε η ∆ηµοτική Υπάλληλος, κ. Τσόγκα Αικατερίνη, 

για την τήρηση των πρακτικών.  

  

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  Α Π Ο Φ Α Σ Η Σ  

Από το πρακτικό της 7ηςΤακτικής Συνεδρίασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου του 

∆ήµου Ζαγοράς- Μουρεσίου, που συνεδρίασε στην αίθουσα Συνεδριάσεων του 

∆ήµου Ζαγοράς -Μουρεσίου, στην Ζαγορά, την 29.05.2015, ηµέρα Παρασκευή και 

ώρα 19:30 και έληξε στις 12:40.  

 

ΘΕΜΑ : 11ο 

Συζήτηση και λήψη απόφασης σχετικά µε την επικινδυνότητα του προαύλιου 

χώρου του δηµοτικού ακινήτου «Γεωργούλα» στην Τ.Κ. Πουρίου και την λήψη 

σχετικών µέτρων προς άρση αυτής. 

 

Ο κ. Πρόεδρος, έθεσε υπόψη του σώµατος τη µε αριθµό12/2015 απόφαση 

του Συµβουλίου της Τοπικής Κοινότητας Πουρίου, µε θέµα : «Συζήτηση- λήψη 

απόφασης σχετικά µε την κατασκευή σιδερόπορτας και περίφραξη του κτιρίου 

«Γεωργούλα» λόγω επικινδυνότητας», η οποία έχει ως παρακάτω : 

************************* 

ΑΝΤΙΓΡΑΦΟ ΑΠΟΦΑΣΗΣ ΑΡΙΘΜ.:  12 /2015 

ΤΟΥ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ Νο  2 /2015 

 

Από το πρακτικό της τακτικής συνεδρίασης του Τοπικού Συµβουλίου της 

Τοπικής Κοινότητας  Πουρίου του ∆ήµου Ζαγοράς-Μουρεσίου. 

Μάιος  έτους 2015 
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Πρακτικό µε αριθµό 2/2015 τακτικής  συνεδρίασης της Τοπικής Κοινότητας Πουρίου 

του ∆ήµου Ζαγοράς-Μουρεσίου της 8ηςτου µηνός Μαΐου  του Έτους 2015. 

Στο Πουρί σήµερα 8 του µηνός  Μαΐου του έτους 2015, ηµέρα Παρασκευή  και 

ώρα 19.30΄ µ.µ. το Συµβούλιο της Τοπικής Κοινότητας Πουρίου του ∆ήµου Ζαγοράς-

Μουρεσίου, συνήλθε σε τακτική δηµόσια συνεδρίαση στην αίθουσα συνεδριάσεων 

της Τοπικής Κοινότητας Πουρίου, ύστερα από έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου. 

Πριν την έναρξη της συνεδρίασης αυτής ο πρόεδρος διαπίστωσε ότι σε σύνολο τριών 

(3) τοπικών Συµβούλων, βρέθηκαν παρόντα και ονοµαστικά οι: 

 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                                 ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Νικόλαος Χιώτης  

2. Κύρκας Γεώργιος                                                    Κ α ν έ ν α ς 

3. Στεργίου Αδάµ 

 

Ο Πρόεδρος ύστερα από τη διαπίστωση απαρτίας, κήρυξε την έναρξη της 

τακτικής συνεδρίασης παρόντος και της ∆ηµ. Υπαλλήλου κ. Ραφτοπούλου Ζωής για 

την τήρηση των πρακτικών της συνεδρίασης. 

ΘΕΜΑ 9ο :Συζήτηση- λήψη απόφασης σχετικά µε την κατασκευή 

σιδερόπορτας και περίφραξη του κτιρίου «Γεωργούλα» λόγω επικινδυνότητας. 

 

Ο Πρόεδρος εισηγούµενος το 9ο  θέµα της ηµερήσιας διάταξης ενηµέρωσε το 

σώµα για την άµεση ανάγκη κατασκευής σιδερόπορτας καθώς και για τις εργασίες 

περίφραξης του κτιρίου Γεωργούλα διότι κρίνεται επικίνδυνο για την σωµατική 

ακεραιότητα των παιδιών που πηγαίνουν και παίζουν στον προαύλιο χώρο του 

κτιρίου. 

Προτείνεται η περίφραξη του κτιρίου περιµετρικά µε σίτα καθώς και η 

κατασκευή σιδερόπορτας προκειµένου να κλειδώνει ο προαύλιος χώρος. 

Μετά τις ανωτέρω προτάσεις - διατυπώσεις, ο Πρόεδρος κάλεσε το 

Συµβούλιο της Τοπικής Κοινότητας να αποφασίσει σχετικά προτείνοντας την 

διευθέτηση των ανωτέρω. 

Τα Μέλη του Συµβουλίου της Τοπικής Κοινότητας, ύστερα από διαλογική 

συζήτηση και αφού έλαβε υπόψη: 

Α) τις διατάξεις των άρθρων 81, 82,83 και 84 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ Α’ ) 

Β) Τις προτάσεις του Προέδρου και των Συµβούλων  της Τοπικής Κοινότητας 

 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι 

 

Οµόφωνα  εγκρίνει την περιµετρική περίφραξη του κτιρίου Γεωργούλα µε σίτα 

λόγω επικινδυνότητας για την σωµατική ακεραιότητα των παιδιών που παίζουν στον 
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προαύλιο χώρο του κτιρίου καθώς και την κατασκευή σιδερόπορτας προκειµένου να 

κλειδώνεται ο χώρος για την αποφυγή ατυχήµατος. 

Η απόφαση αυτή να κοινοποιηθεί στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο. 

Η παραπάνω απόφαση πήρε α/α 12/2015. 

Αφού αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως ακολούθως: 

 

            Ο Πρόεδρος                                                                          Τα Μέλη 

                                     ************************* 

 

Στη συνέχεια, ο κ. Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον Πρόεδρο της Τ.Κ. 

Πουρίου, κ. Χιώτη Νικόλαο, ο οποίος ενηµέρωσε το σώµα επί του θέµατος και 

ανέφερε τα παρακάτω: 

Στο συγκεκριµένο χώρο παίζουν παιδιά και υπάρχει φόβος ατυχήµατος. 

Ζητάµε να γίνει περίφραξη, να µπει καγκελόπορτα και να γίνει φύλαξη του κτιρίου για 

τον λόγο ότι αλλοδαποί ανάβουν φωτιές. Αργότερα θα δούµε τι πρέπει να κάνουµε 

για την αξιοποίηση του κτιρίου. 

Ο κ. Πρόεδρος, ανέφερε τα παρακάτω: 

Πρέπει να προβούµε άµεσα στις απαραίτητες ενέργειες προκειµένου να αρθεί 

η επικινδυνότητα του προαύλιου χώρου του δηµοτικού ακινήτου «Γεωργούλα», στην 

Τ.Κ. Πουρίου και για τον λόγο αυτό να εξουσιοδοτήσουµε τον αρµόδιο Αντιδήµαρχο 

∆.Ε. Ζαγοράς, κ. Απόστολο Κοντογιώργο. 

 

Στη συνέχεια, ο κ. Πρόεδρος κάλεσε το Σώµα σε ονοµαστική ψηφοφορία, 

προκειµένου να αποφασίσει επί του θέµατος.  

 Υπέρ της πρότασης του κ. Προέδρου, ψήφισαν όλοι οι παρόντες ∆ηµοτικοί 

Σύµβουλοι, ήτοι: 

Ο Πρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου κ. Χιώτης ∆ηµήτριος, η Αντιδήµαρχος κ. 

Χριστοδούλου Γεωργία, ο Αντιδήµαρχος κ. Κοντογιώργος Απόστολος, οι  ∆ηµοτικοί 

Σύµβουλοι κ. Αλτίνης  Ανέστης, κ. Χιώτης ∆ηµήτριος - Μαρίνος, ο Αντιδήµαρχος κ. 

Μαργαρίτης Κων/νος,ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Βασταρδής Κων/νος, ο 

Αντιδήµαρχος κ. Γαρυφάλλου Αναστάσιος, οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, κ. Καουνάς 

Βασίλειος, κ. Ρεπανίδης Βασίλειος, κ. Κουτσελίνης Προκόπιος,  κ. Σαµαρά Μαρία, κ. 

Κατσιφός Απόστολος, κ. Λάσκος Κων/νος, ο Αντιπρόεδρος κ. Καµπούρης Νικόλαος 

,κ. Τσαπράζης Βασίλειος και ο κ. Κουρελάς Τριαντάφυλλος. 

Επίσης υπέρ της πρότασης του κ. Προέδρου, ψήφισε ο Πρόεδρος της Τ.Κ. 

Πουρίου, κ. Χιώτης Νικόλαος. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Ευαγγέλου Νικόλαος, απουσίαζε από την 

συζήτηση του 2ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης και έως την λήξη της συνεδρίασης. 

 

Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο, αφού έλαβε υπόψη :  
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• Τη µε αριθµό12/2015 απόφαση του Συµβουλίου της Τ.Κ. Πουρίου 

• Την πρόταση του κ. Προέδρου  

• Τ’ αποτελέσµατα της ονοµαστικής ψηφοφορίας  

• Τις διάφορες τοποθετήσεις    

• και µετά από διαλογική συζήτηση  

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

 

1.Να προβεί ο ∆ήµος άµεσα στις απαραίτητες ενέργειες προκειµένου να αρθεί η  

επικινδυνότητα του προαύλιου χώρου του δηµοτικού ακινήτου «Γεωργούλα», στην 

Τ.Κ. Πουρίου, σύµφωνα και µε τη µε αριθµό 12/2015 απόφαση του Συµβουλίου της 

Τ.Κ. Πουρίου. 

2.Εξουσιοδοτείται ο αρµόδιος Αντιδήµαρχος ∆.Ε. Ζαγοράς, κ. Απόστολος 

Κοντογιώργος, για τις απαραίτητες ενέργειες. 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθµό 107/2015.  

Αφού αναγνώσθηκε και συντάχθηκε το παρόν πρακτικό, υπογράφεται ως 

εξής:  

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ.               ΤΑ ΜΕΛΗ  

(ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ)  

                                       ΠΙΣΤΟ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ  

Ζαγορά,11.06.2015  

O ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

 

ΚΟΥΤΣΑΦΤΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ  
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